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Albin Rosberg Studierådssekreterare
Fredrik Andersson Funktionär inom Studierådet, Revisor
Felix Aronsson Världsmästare, fr.o.m §5
Vahagn Baghomian Funktionär inom Studierådet
Jens Elofsson Medrepresentant UN1, Kurskommisarie
Martin Larsson Funktionär inom Studierådet, fr.o.m §10
Julia Mauritsson Jämlikhetsombud
Alexander Pieta Theofanus Funktionär inom Studierådet, t.o.m §11
Peter Seimar Funktionär inom Studierådet, Källarmästare, t.o.m §8, fr.o.m §10
Jonny Springare Funktionär inom Studierådet, fr.o.m §6
Per Ahlbom t.o.m §11
Jacob Arvidsson
Sanne Bengtsson fr.o.m §8
Edward Linderoth-Olson Revisor
Ashley Lu fr.o.m §6
Daniel Lundell
Maria Priisalu
Johan Rönnåker
Carolina Sartorius
Sofia Siljeholm
Simon Svensson
Niklas Welander

§1 OFMÖ Studierådsordförande Mats Rydberg förklarade mötet öppnat 12:14.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Inga adjungeringar fanns att administrera.

§4 Godkännande av
dagordningen

Dagordningen godkändes med tillägget

• §9.1 Medicon village

§5 Föregående mötes
protokoll

Mötet beslöt

att godkänna protokoll från 2011-09-28 med redaktionella änd-
ringar

§6 Meddelanden Julia lät informera att hon tillsammans med Carolina ska ha ett
lunchmöte med Annika Rejmer och diskutera jämställdheten på
sektionen.
Edward lät informera att sista datum för ansökning till utby-
tesstudier är den förste november. Vidare informerade han att
LTH ska få 50 nya studieplatser och att dessa pengar bland an-
nat tas från studieplatser där studenter tagit noll poäng under
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första studieåret.
Mats lät informera att den strategiska planen är ute på remiss-
runda. PLD har tagit upp frågan kring Matlab för C- och D-
studenter och de är positiva till att lägga in ett laborationstillfäl-
le i Matlab tidigt i någon kurs. Förslaget ligger att detta labora-
tionstillfälle ska tillfalla kursen Signalbehandling i Multimedia,
ETI265.
Eventuell distribution av ett Matlab-häfte, i samband med labo-
rationstillfället eller tidigare, ska ses över. Vidare informerade
Mats att viljan att förbättra schemageneratorn finns, men det rå-
der tidsbrist. Studenter som vill utföra jobbet får gärna höra av
sig till kansliet eller till Mats.
Mats lät informera att kandidaturer till anmälan för kårposter
har öppnat och Edward fyllde i att val till Fullmäktige sker 7-13
november.
Mats lät informera att de gamla Astra Zeneca-lokalerna som har
stått tomma har köpts upp av Medicon Village. De vill ha dit stu-
denter och vill därför ha önskelistor på vad som studenter skulle
vilja ha där. Edward fyllde i att tanken är att man ska ha studen-
ter och forskare som jobbar sida vid sida.

§7 Beslutsuppföljning Mats har skickat e-mail och frågat efter ansvariga till eventuella
pluggfik efter nollningen. Mats frågade om eventuella kandida-
ter. Martin Larsson och Jonny Springare erbjöd sig att vara an-
svariga för detta.

Mötet beslöt

att stryka punkt 1 på beslutsuppföljningen.

Beslutsuppföljningen är nu tom.

§8 Projektspecialisering-
ar

Mats visade specialiserings”broschyren” för InfoCom och fråga-
de mötesdeltagarna om någon kunde tänka sig att vara ansva-
rig för att utvecklingen av specialiseringsbroschyrer för InfoCom
och Datateknik. Fredrik A. med flera erbjöd sig att vara med i ut-
vecklingen, men ingen kunde tänka sig att dra i projektet. Inget
beslut togs i frågan.

§9 Utvärderingsbroschyr Punkten bordlades till senare.

§9.1 Medicon Village Punkten ansågs blivit avhandlad under §6 Meddelanden och mö-
tet gick vidare.

§10 Valärenden och
nomineringar

Carolina kandiderade till Funktionär inom Studierådet.
Mötet beslöt

att välja Carolina Sartorius, dat11csa, till Funktionär inom Stu-
dierådet.

Mötet beslöt
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att gå till §9 Utvärderingsbrochyr

Mats visade en broschyr som handlade om CEQ som han fått
från Nora Ekdahl och mötet diskuterade innehållet och eventuell
distribution.

§11 Pågående kurser Det informerades att det skickats ut e-mail angående kursombud
i Matematisk Statistik, FMS012.
Det diskuterades kort om valfria kurser ska ha kursombud eller
inte och Edward påpekade att det finns ett rektorsbeslut på att
alla kurser ska utvärderas. Det påpekades att Realtidsprogram-
mering, EDA040, fortfarande saknar kursombud.

Alexander tog upp problemet med låg svarsfrekvens och att lä-
rare gömmer sig bakom detta för att inte förändra kursen. Pro-
blemet diskuterades livligt.
Mötet kom fram till att återkoppling är av stor vikt och att detta
kan ha direkt påverkan på svarsfrekvensen. Mötet kom överens
om att man ska påminna lärare att de ska visa resultat från före-
gående års CEQ-utvärdering, samt visa vilka åtgärder som tagits
eller vilka argument som ligger bakom att åtgärder ej tagits.

§12 Övrigt Fredrik A. frågade om samtliga mötesdeltagare var uppskrivna
på SRD-listan och Mats konfirmerade att så var fallet.
Jonny frågade om man ska försöka höja svarsfrekvensen på CEQ-
utvärderingarna och frågan diskuterades livligt.
Niklas ansåg att kurshemsidor ska ha en länk till föregående års
kursutvärderingar och fick positivt gehör i detta.

Maria frågade om man inte kan ha snabbföreläsningar i Endi-
mensionell Analys A1, FMAA01, ty de är för långsamma. Närva-
rande ettor kom fram till att detta antagligen berodde på förelä-
saren, som håller sin första kurs någonsin. Mötet föreslog att stu-
denterna kan ge konstruktiv feedback på föreläsningspedagogi-
ken. Carolina uppmanade mötesdeltagarna att de skulle komma
med feedback till henne så att hon som kursombud kan ta upp
detta med föreläsaren.

§13 OFMA Studierådsordförande Mats Rydberg förklade mötet avslutat 13:06.

Vid protokollet

Albin Rosberg
Studierådssekreterare

Justeras

Mats Rydberg
Studierådsordförande
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